

PHILIPS

HD5407



 >75% recycled paper
>75% 循环再造纸

www.philips.com

4222.200.0713.1

Introduction

Congratulations on your purchase and welcome to Philips!
To fully benefit from the support that Philips offers, register your product at www.philips.com/welcome.
Philips Cafe Gourmet combines exceptionally aromatic coffee with an exclusive and eye-catching design. Thanks to the superior 'Boil & Brew' principle, the coffee is brewed under ideal conditions. This principle is derived from the classic coffee-brewing method of pouring a substantial quantity of water just off the boil onto fresh ground coffee. The striking design allows you to follow this process from beginning to end. The result is steaming hot coffee with the full flavour of manual drip-brewed coffee, conveniently prepared with a sophisticated coffee maker. Enjoy your Cafe Gourmet!

Important

Read this user manual carefully before you use the appliance and save it for future reference.

Danger

- Never immerse the appliance in water or any other liquid, nor rinse it under the tap.

Warning

- Check if the voltage indicated on the appliance corresponds to the local mains voltage before you connect the appliance.
- Do not use the appliance if the plug, the cord or the appliance itself is damaged.
- If the mains cord is damaged, you must have it replaced by Philips, a service centre authorised by Philips or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.
- This appliance is not intended for use by persons (including children) with reduced physical, sensory or mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance by a person responsible for their safety.
- Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance.
- Keep the appliance and its cord out of the reach of children.
- Never connect this appliance to an external timer switch or a separate remote control system to avoid a hazardous situation.
- Do not remove the lid of the water tank cover while the water is boiling.

Caution

- Do not place the appliance on a hot surface and do not let the mains cord come into contact with hot surfaces.
- Unplug the appliance if problems occur during brewing and before you clean it.
- This appliance is intended to be used in household and similar applications such as:
 - staff kitchen areas in shops, offices and other working environments;
 - farm houses;
 - by clients in hotels, motels and other residential type environments;
 - bed and breakfast type environments.

Electromagnetic fields (EMF)

This Philips appliance complies with all applicable standards and regulations regarding exposure to electromagnetic fields.

Ordering accessories

To buy accessories or spare parts, visit www.shop.philips.com/service or go to your Philips dealer. You can also contact the Philips Consumer Care Centre in your country (see the worldwide guarantee leaflet for contact details).

Recycling



Do not throw away the appliance with the normal household waste at the end of its life, but hand it in at an official collection point for recycling. By doing this, you help to preserve the environment.

Warranty and support

If you need information or support, please visit www.philips.com/support or read the separate international warranty leaflet.

Troubleshooting

This chapter summarises the most common problems you could encounter with the appliance. If you are unable to solve the problem with the information below visit www.philips.com/support for a list of frequently asked questions or contact the Consumer Care Centre in your country.

Problem	Solution
The appliance fails to heat the water to boiling point.	Make sure that the appliance is plugged in.
	Make sure that the wall socket is live.
	Make sure that the appliance is switched on.
The water tank does not drain properly or does not drain at all.	Make sure that the appliance is plugged in.
	Make sure that the wall socket is live.
	Make sure that the appliance is switched on.
	Make sure that the cover of the water tank is placed correctly.
	Descale and clean the coffeemaker. Pay special attention to the rubber insert in the outflow opening of the water tank (see chapters  and ).
The water flows straight into the jug when I fill the water tank.	Make sure that you place the cover on the water tank before you fill it.
	If you have just brewed coffee, let the appliance cool down for 3 minutes before you brew coffee again.



Always flush the appliance with fresh water before first use. The appliance switches off automatically after 30 minutes.



In case you want to brew another jug of fresh coffee right away, switch off the appliance and let it cool down for 3 minutes.



Never use scouring pads, abrasive cleaning agents or aggressive liquids such as petrol or acetone to clean the appliance.



Regular descaling prolongs the lifetime of the appliance and guarantees optimal brewing results. Descal the appliance every two months if you use soft water (up to 13dH) or every month if you use hard water (over 13dH). When you notice excessive steaming or the brewing time increases, descale more often. To descale the appliance, we advise you to use white vinegar (up to max 8% acetic acid), as other products may cause damage to the appliance.

For more information on descaling, please visit www.philips.com/descale.

繁體中文

簡介

感謝您購買本產品。歡迎來到飛利浦的世界！
為充分享受飛利浦為您提供的好處，請至下列地址註冊產品：
www.philips.com/welcome。

Philips Cafe Gourmet 咖啡機結合濃郁醇香的咖啡風味和尊貴吸睛的外觀設計。出色的「Boil & Brew」功能，為咖啡實現最理想的沖煮方式。這項功能傳承了經典的咖啡沖煮方法，以剛煮沸的水大量傾注在新鮮的研磨咖啡之上。精湛的設計可讓您輕鬆完成沖煮程序的每道步驟。這款咖啡機設計精巧，操作便利，能為您沖泡出香氣四溢、熱騰騰的手沖咖啡。請享受 Cafe Gourmet 帶來的醇香時光！

重要事項

使用本機器前，請先仔細閱讀使用手冊，並保留說明以供日後參考。

危險

- 切勿讓產品浸入水或其他液體中。也請勿將其置於水龍頭下沖洗。

警示

- 在您連接電源之前，請檢查本地的電源電壓是否與產品所標示的電壓相符。
- 將產品連接到有接地的電源插座。
- 當插頭、電線或產品本身受損時，請勿使用產品。
- 如果電線損壞，則必須交由飛利浦、飛利浦授權之服務中心，或是具備相同資格的技師更換，以免發生危險。
- 本產品不適合供下列人士 (包括孩童) 使用：身體官能或心智能力退化者，或是經驗與使用知識缺乏者。他們需要負責其安全的人員在旁監督，或指示產品的使用方法，方可使用。
- 孩童使用本產品須有人監督，以免孩童將本產品當成玩具。
- 請勿讓孩童接觸產品與電線。
- 切勿將本產品加裝外部定時開關或獨立搖控系統，以免發生危險。
- 當水煮沸時，請勿移開水箱蓋。

警告

- 請勿將本產品置於高溫的表面，並請確定電源線不會與高溫表面接觸。
- 清洗前先將產品的插頭拔掉，或沖咖啡期間如有問題，也請將插頭拔掉。
- 本產品可供居家與類似用途使用，例如：農舍、供應早餐與床位的住宿空間；店家、辦公室和其他工作場所的員工廚房區域；以及飯店、汽車旅館與其他居住場所的房間。
- 請務必將本產品送回飛利浦授權之服務中心進行檢查或修理。請勿嘗試自己動手修理，否則產品保固將失效。

電磁波 (EMF)

本飛利浦產品符合所有電磁波暴露的相關適用標準和法規。

訂購配件

若要購買配件或備用零件，請造訪 www.shop.philips.com/service，或洽詢您的飛利浦經銷商。您也可以聯絡您所在國家/地區的飛利浦客戶服務中心 (詳細聯絡資料請參閱全球保證書)。

回收

- 此符號表示本產品不得與一般家用廢棄物一併丟棄 (2012/19/EU)。
- 請按照您所在國家/地區的規定，分類與回收電子電器產品。正確處理廢棄物有助避免對環境和人類健康的負面影響。

保固與支援

如需資訊或支援，請造訪：www.philips.com/support，或參閱全球保固說明書。

疑難排解

本章概述了使用本產品最常遇到的問題。如果無法利用以下資訊解決遇到的問題，請造訪 www.philips.com/support 瀏覽常見問題清單，或聯絡您所在國家/地區的飛利浦客戶服務中心。

問題	解決方法
產品無法將水加熱至沸點。	請確認插頭已經插上。 請確認插座有電。 請確認已開啟本產品電源開關。
水箱並未妥善排水或根本沒有排水。	請確認插頭已經插上。 請確認插座有電。 請確認已開啟本產品電源開關。 確實蓋妥水箱蓋。
為水箱加水時，水會直接流入壺內。	請為咖啡機進行除垢與清潔。請特別注意塞入水箱出水口的橡膠部件。 加水前請確認水箱蓋已蓋妥。 如果您剛煮完咖啡，於再次煮咖啡之前，請先讓咖啡機冷卻至少 3 分鐘。



絕對不可使用壓縮空氣、鋼絲絨、磨蝕性的清潔劑或侵蝕性的液體 (例如汽油或丙酮) 清潔本產品。

絕對不可使用壓縮空氣、鋼絲絨、磨蝕性的清潔劑或侵蝕性的液體 (例如汽油或丙酮) 清潔本產品。



定期去除水垢可以延長產品的使用壽命，且可以確保咖啡烹煮的效果。如果使用軟水 (13dH 以下)，請每隔兩個月為產品除垢一次；若使用硬水 (13dH 以上)，則每個月除垢一次。若發現蒸氣過量或沖煮時間變長，請增加除垢頻率。我們建議您用白醋 (乙酸含量 8% 以下) 來為產品除垢，因為其他產品可能造成產品損壞。如需更多關於除垢的資訊，請造訪 www.philips.com/descale。



初次使用本產品前請務必以清水徹底沖洗。
在沒有操作的狀態中，電器會在 30 分鐘後會自動關閉電源。



如果您想立即沖煮另一壺咖啡，請關閉產品電源，使其冷卻 3 分鐘。

